
Arbejdsmarkedsudvalget

Til: Beskæftigelsesministeren

Dato: 21. marts 2011

Udvalget udbeder sig ministerens besvarelse af følgende spørgsmål:

AMU alm. del

Spørgsmål 340
Når der er i sygedagpengeloven tales om "nødvendige" behandlinger, er mini-
steren så enig i, at "nødvendig" skal forstås sådan, at behandlingen skal være
ordineret af en læge med baggrund i en lægefaglig vurdering og ikke være "or-
dineret" af en kommunal sagsbehandler?

Spørgsmålet er stillet efter ønske fra Line Barfod (EL).
Svaret bedes sendt elektronisk til spørgeren på Line.Barfod@ft.dk og til ud-
valg@ft.dk.

På udvalgets vegne

Helle Sjelle
formand
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